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 פרוטוקול אישור •

  .אחד פה אושר הקודמת הישיבה של  פרוטוקול

    3202דיון פרטני על שחקני הפרויקט ברבעון הראשון של שנת  

 המשתתפים בפרויקט. יו''ר הועדה הציג לחברי הועדה    שחקניותלשחקנים ול   בנוגענערך דיון מקיף        

 חברי הועדה   .2023שנת שגים בתחרויות ברבעון הראשון של נתונים הכוללים שינויים במדי כושר והי

 )בעיקר שחקנים בגילאים הבוגרים( לא עמדו בציפיות   חלק ממשתפי הפרויקטש הצביעו על כך,

 ברבעון הראשון   השגים של שחקני הפרויקטשתלו בהם. לעומת זאת, בין הבנות נרשמה התקדמות יפה. 

 : 2023של שנת 

 ( 2007נוגה אורין )ילידת    (1
 באליפות אירופה לבוגרים בסרביה השיגה ציון לאמן בינלאומי לנשים, אלופת הארץ  

 16-18גילאים לבנות ל
 

 (   2010אור שתיל )ילידת  (2
 , 2000עברה מד כושר בינלאומי  2023בעדכון אפריל 

 מדורגת בעשירייה ראשונה בעולם לגילה 
 

 (2012רהב )יליד -אלירן שילון (3
   12אלוף הארץ לנוער עד גיל 

 

 ( 2007י )ילידת  דנה כוכב  (4
    16מקום רביעי בגמר אליפות ישראל לבנים עד גיל 

 
 
 
 
 
 
 

    2023מרץ  -בחודשים ינואר של הפרויקט סדנאות 



 .  השונים  בגילאים  הבכירים ולשחקניות  לשחקנים סדנאות מספר התקיימו  המחוננים  פרויקט במסגרת

  לשחקנים יומיים בת סדנה  העביר   גרינפלד  אלון אמן   רב גן רמת  השחמט  במועדון 17-18.02בין התאריכים  
  נוער לשחקניות  סדנה  העביר  גולוד ויטלי  אמן רב. 2700 פרויקט של ושחקנים מחוננים פרויקט של

 .ושחקניות שחקנים 32 השתתפו הכל  סך. 2009-2012  בשנתונים נוער  ולשחקני  הבכירות

.  14 גיל עד לשחקנים סדנה  התקיימה  המחוננים פרויקט  במסגרת גן רמת השחמט במועדון 18.03בתאריך 
  מנחי, שחקנים 21 השתתפו  בסדנה. לגילאים ישראל  לאליפויות השחקנים של  בהכנות חלק מהווה הסדנה
 .שקלובסקי  ולדי ה" פיד ואמן  גולוד ויטלי  א"ר היו  הסדנה

 ורעיונות לעתיד עבודה תוכנית

 יו''ר  הלאור העדר הצלחות בתחרויות אישיות בינלאומיות )לרבות באליפות  אירופה לבוגרים(,   

 ד''ר צביקה ברקאי ביקש לקיים דיון בסוגיה הזאת, להצביע על הבעיות ולהציע פתרונות לעתיד.  

   התקיים דיון פתוח, במהלכו  חבריי הועדה החליפו דעות בסוגיה הנדונה. אחת הבעיות המרכזיות,

 . העדר 18עליה הצביעו חברי הוועדה, הינה העדר אופק כלכלי לשחקני נוער צעירים שמגיעים לגיל 

 גורמים לכך, שמרבית שחקני   בתור השחקנים תמיכה מספקת וחוסר יכולת להתפרנס מהשחמט

 או  אחר פונים לתחומים אחרים, כגון לימודים, שירות צבאי "רציני" הנוער בשלב זה או  

 ק העבודה.  כניסה לשו 

 ולבדוק אפשרות  19-25הפתרונות, שנדונו, זה להעריך את פרויקט המחוננים לגילאים  אחד  

 שנים( עם השחקנים שיעמדו בקריטריונים של הפרויקט החדש.  5-6ווך ארוך )לחתום על חוזה לט 

 תחרויות  לוחתחרויות הארצי. לדעתם של חלק מחבריי הוועדה,  זה לו''ז  –נושא אחר שנדון              

 . העולמית הצמרת של  לשחקנים להתפתח שמסוגלים נוער שחקני צמיחת של לדרישות עונה לא ארצי     

    פלוס וכו'. 2200כושר  -מד   חוסר מובהק בתחרויות על בסיס יומי, תחרויות לשחקנים בעלי יש     

 )במועדונים(,  גמר רבע – שלבים שלושהב ,שנה כל תקייםאמור לה  לבוגרים הארץ אליפות סבב      

 . לאחר וסבב שחקנים( 10-12בשיטת ליגה ) חצי גמר )תחרות פתוחה בשיטה שוויצרית(, גמר סגור       

 . 2025כבר יצא לפועל, תיבדק אפשרות להכניס שינויים החל משנת   2023-2024של שנים      

 , שאמורה להתקיים במתכונת תחרות 20תחרות חשובה אחרת היא אליפות ישראל עד גיל       

 פתוחה על בסיס יומי. 

 ו''ר האיגוד לטיפול הבא.מך עם עיקרי הדברים וישלח אותו ליהוחלט שיו''ר הוועדה יכין מס    

 

 

 שונות



 ימון במכון ווינגייט. מאי נבחרות לאומיות של ישראל יקיימו מחנות א  -במהלך חודשים אפריל

 שחקני ושחקניות הפרויקט הבוגרים יוזמנו לשם לצורך גיבוש עם שחקני הנבחרת. 

 בתחילת חודש יוני מתוכננות סדנאות במסגרת הפרויקט לשחקני נוער בכירים בגילאים השונים.

 חקנים  תקיים את הישיבה הבאה שלה, בה יוחלט על הוצאת/הוספת ש מחוננים בתחילת חודש יולי ועדת

 לפרויקט. 

 

 קלנבורג  מיכאל :רשם

 ם המחונני וועדת ר''יו         

 

                                                                                                                                          

 


